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Írásbeli kérdés !

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Orbán Viktor Miniszterelnök úrnak

„Túlárazottak lesznek-e kormánytámogatással megépített napelemfarmok? ”
címmel .

Tisztelt Miniszterelnök úr !

Megjelent a magyarországi napelemes beruházások fejlesztéséhez szükséges intézkedésekr ől
szóló 2125/2017. (XII . 29.) Korm. határozat .

A határozat szerint Kormány támogatja, hogy a földm űvesek, a földművesek tulajdonában
álló gazdasági társaságok és mez őgazdasági vállalkozások kisteljesítmény ű erőművekből álló
napelemfarmokat hozzanak létre . A nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentőségű
beruházás a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara koordinálásával legalább 600 db 300 M W
összteljesítményt elérő naperőmű kiépítésére irányul .

A „Megújuló energia használatával megvalósuló épületenergetikai fejlesztések támogatása ”
Felhívástervezetében olvasható, hogy olyan projektek támogathatóak, amelyek napeleme s
rendszer nettó elszámolható költsége nem haladhatja meg a beépített napelemek összesítet t
névleges teljesítményére vetítetten a 450 .000 Ft/kW értéket.

A fentiek miatt következő kérdésekkel fordulok a Miniszterelnök Úrhoz :

1. Mekkora támogatást adnak az egyes napelem farmok kialakításához?

2. Megvizsgálták-e hogy piaci viszonyok között (Tiborcz és Mészáros cégek részvétel e
nélkül) ténylegesen mennyibe kerülne a kW névleges teljesítmény telepítése ?

Budapest, 2018. január 29 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai Ágnes
Demokratikus Koalíció
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